
國立中山大學應用數學系擬聘專任教師數名  

 
國立中山大學為研究型大學。應用數學系分統計、科學計算、數學和數據科學四組， 十
分注重研究與教學。現誠徵極有潛力之專任助理教授或具有國際級聲譽之專任副教
授或正教授，或外籍教師。研究領域為數學與應用數學、科學計算或機率統計。有數據
科學與 AI 專長者也歡迎。聘期自 2022 年 8 月起聘。申請者需具相關領域博士學位，
並具有英語教學能力，請將申請信、履歷、成績單、學術著作表及三封介紹信於 2022 
年 2 月 15 日前郵寄（或以電子郵件傳送）至以下地址 

 
804 高雄市鼓山區蓮海路七十號國立中山大學應用數學系系主任 收
電子郵件 : head@math.nsysu.edu.tw 
傳真  : +886-7-5253809 , 電話  : +886-7-5252000 轉 3800, 3834 
網址：http://www.math.nsysu.edu.tw 
 
 
 
英文版：Job Vacancies at National Sun Yat-sen University, Kaohsiung, Taiwan 
 
The Department of Applied Mathematics at National Sun Yat-sen University invites applications for several 
full-time faculty positions (subject to the approval by the University) beginning August 1, 2022. Recent 
PhDs with exceptional potential at the rank of assistant professor and/or internationally well-established 
senior candidates at the rank of associate or full professor will be considered. All areas of mathematics, 
applied mathematics, scientific computing and statistics, plus specialties in data science and AI will be 
considered. A successful candidate should have a relevant Ph.D., plus a strong research record and 
excellence in teaching. He/She should be able to teach in English. Applicants please send, by February 15th 
2022, a cover letter of application, curriculum vitae, transcripts, research summary, representative reprints 
and three recommendation letters to 

 
Chairperson 
Department of Applied Mathematics, National Sun Yat-sen University, Kaohsiung 804, Taiwan, R.O.C. 
Email: head@math.nsysu.edu.tw 
Tel : +886-7-5252000 ext. 3800, 3834; Fax: +886-7-5253809 
Website: http://www.math.nsysu.edu.tw 

 
 

We also welcome applications from scholars with foreign nationalities and English proficiency.
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